

東莞同鄉會方樹泉學校 2024 - 2025 年度下學期書單 (小五)

Tung Koon District Society Fong Shu Chuen School

Booklist of P.5 Second Term Textbook for School Year 2024 - 2025

各位家長：

為方便 貴家長購買課本，本公司特為全校家長提供到校銷售課本服務。如選擇校內購買課本，請於 12 月 19 日或之前完成訂購程序 (詳情見後頁)，方可享有校內折扣優惠 (見表)。如未能於此日期前購買，或自行到本公司的門市購買，優惠折扣為 95 折，即使已於 7-11 付款，亦需繳付差額。

Dear parents,

For the convenience of parents purchasing textbooks, we provide the textbook sales services to all parents from the school. If you choose to purchase textbooks from the school, please complete the ordering process on or before 19th December (see details on the following page) to enjoy the special discount (see table). If you are unable to purchase on or before this date or prefer to purchase at our store, the discount will be 5% off. Even if you have paid at 7-11, you will still need to pay the difference.

學生姓名 Student's Name : ()

現讀班別 Class / 學號 No. : 5 () 家長電話 Parent's Phone No. : _____

全套課本折實價：HK\$1,462.50 (共 19 項)

Full Set of Textbooks at Discounted Prices \$ 1462.50 (Total of 19 items)

散購用書 折實價：HK\$ _____ (共 _____ 項) (請家長自行計算及填寫)

Separate Purchase : \$ _____ (Total of _____ items)

(如屬本公司會員，請填寫一本會員編號 SUPER Card Member No. (If any) : _____)

散購 Separate order ("✓")		書名 Titles	冊次 Volume	編著者 Authors	出版社 Publisher	定價 Unit Price	折實價 Discounted Price
<input type="checkbox"/>	*#1	我愛學語文課本 (2022 年第二版)	五下第 1 冊	余婉兒 等	教育	85.00	74.00
<input type="checkbox"/>	*#2	我愛學語文課本 (2022 年第二版)	五下第 2 冊	余婉兒 等	教育	85.00	74.00
<input type="checkbox"/>	#3	我愛學語文 星級閱讀版作業 (包括自學配套) (2022 年第二版)	五下第 1 冊	余婉兒 等	教育	65.00	56.60
<input type="checkbox"/>	#4	我愛學語文 星級閱讀版作業 (包括自學配套) (2022 年第二版)	五下第 2 冊	余婉兒 等	教育	65.00	56.60
<input type="checkbox"/>	*5	Longman English Leap (2018 Ed.)	5B	Katherine A. Jenkins	Pearson	151.50	131.80
<input type="checkbox"/>	6	Longman English Leap Workbook (2018 Ed.)	5B	Ryan Chapman	Pearson	124.00	107.90
<input type="checkbox"/>	7	Longman English Leap Listening & Speaking (2021 Ed.) (with self-learning interactive resources)	5B	Catherine Monk	Pearson	129.00	112.20
<input type="checkbox"/>	*8	小學數學新思維課本 (第二版) (2023 年重印兼訂正)	5 下 A 冊	洪進華 等	教育	91.50	79.60
<input type="checkbox"/>	*9	小學數學新思維課本 (第二版) (2023 年重印兼訂正)	5 下 B 冊	洪進華 等	教育	91.50	79.60
<input type="checkbox"/>	10	小學數學新思維作業 (第二版) (2023 年重印兼訂正) (附自學配套)	5 下 A 冊	洪進華 等	教育	74.00	64.40
<input type="checkbox"/>	11	小學數學新思維作業 (第二版) (2023 年重印兼訂正) (附自學配套)	5 下 B 冊	洪進華 等	教育	74.00	64.40
<input type="checkbox"/>	12	樂思小學數學同步練習 (高階教育校本版) (2021 年版)	5 下	樂思	樂思	113.00	99.40
<input type="checkbox"/>	*13	今日常識新領域 課本 (2019 年第三版)	5.4	徐葉慧蓮 等	教育	64.00	55.70
<input type="checkbox"/>	*14	今日常識新領域 課本 (2019 年第三版)	5.5	徐葉慧蓮 等	教育	64.00	55.70
<input type="checkbox"/>	*15	今日常識新領域 課本 (2019 年第三版, 2021 年重印兼訂正)	5.6	徐葉慧蓮 等	教育	64.00	55.70
<input type="checkbox"/>	16	今日常識新領域 作業 (2019 年第三版)	5.4	徐葉慧蓮 等	教育	52.00	45.20
<input type="checkbox"/>	17	今日常識新領域 作業 (2019 年第三版)	5.5	徐葉慧蓮 等	教育	52.00	45.20
<input type="checkbox"/>	*18	來說普通話課本 (2019 年第四版) (附自學配套)	5 下	劉筱玲	教育	118.50	103.10
<input type="checkbox"/>	*19	新小學音樂 (2012 年版)	5 下	黎美丹 等	英利	116.50	101.40

* 項經教育局評審並刊載於「適用書目表」/「電子教科書適用書目表」上。

項為本年度新採用之教材。

“*” Textbooks are listed on the Recommended Textbook List (RTL).

“#” Newly Adopted Teaching materials for this academic year.

↓如未能於 12 月 19 日或之前完成訂購程序，或於完成售書後家長需補購課本↓

If the ordering process cannot be completed on or before 19th December,
or parents need to re-purchase textbooks after completing the book ordering



日後家長如需補購用書表中課本/作業或查詢，可掃描此二維碼登記，本公司職員將作個別跟進。

※所有門市補購均只享有 95 折優惠※

For any enquiries or if any additional books are required, please register by scanning the QR code

※ All in-store make-up purchases can only enjoy a 5% off discount.※



聯合新零售(香港)有限公司
SUP RETAIL (HONG KONG) LIMITED
中華書局 - 油麻地分局
Chung Hwa Book Company - Yau Ma Tei

7-11 付款用條碼 / 7-11 Payment QR Code



2860100247020102102580102

※7-11 付款條碼為貴子弟專用，切勿借予其他學生以書單上條碼付款※
※The 7-11 payment barcode is exclusively for your child. Please do not share with other students. ※
«7401025801»

九龍油麻地彌敦道 450 號 (港鐵油麻地站 C 出口)
450 Nathan Road, Yaumatei, Kln.
(MTR Yaumatei Station Exit C)

WhatsApp 專線服務：☎ 6370 3718

WhatsApp Service Hotline: ☎ 6370 3718

專線服務時間：星期一至五:10:00-18:00

Hotline Service Hours: Mon. to Fri.:10:00-18:00

交書單及付款收據 Submit Book List and Payment Receipt	日期：2024 年 12 月 19 日 (星期四)或以前把書單及收據交回學校。(恕不接受現金付款。) Date: Submit the booklist and receipt to school on or before 19 th December, 2024 (Thursday). (Cash payments are not accepted.)
付款方法 Payment Method	7-11 繳費：請家長以書單上之付款條碼到全港任何一間 7-11 便利店繳費，並於 12 月 19 日 (星期四) 或之前將書單及收據正本釘好一併交回班主任。 **收據背面請寫上學生姓名、班別及家長聯絡電話** **建議家長將繳款收據拍照存檔，以便遺失收據時作追查之用。** 7-Eleven: Bring the booklist to any 7-Eleven convenience store in Hong Kong. Use the 7-11 Payment QR Code on the booklist to make payment on or before 19 th December. Staple the booklist and the receipt together then submit to the class teacher. (Please write down student's name, class and parent's mobile phone no. at the back of the receipt.) (Please take a photo of the receipt for record.)
領取課本 Date of Book Collection	課本將於 2025 年 1 月 22 日 (星期三)直接送到課室交給學生。 The textbooks will be delivered to students directly on 22 nd January, 2025 (Wednesday).
欠書處理 Book Delay Handling	如派發課本當天，尚有未出版的書籍，本公司將會安排於課本出版後直接送往學校，然後由校方補發。 If there are any books that have not been published, the bookstore will send them to school directly once they are published.
換書處理 Replacement Policy	1.) 請留意：購書後不設退款及退書服務(包括但不限於退學、轉校、重複購買等原因)。 2.) 請家長於取書後詳細檢查課本，如發現書籍有錯漏或印刷釘裝問題，可於取書後 7 日內申請更換，逾期恕不受理。 *本公司保留處理不合理之換貨或退貨的最終決定權。* Parents or students please check the textbooks carefully upon receiving the textbooks. If there are any missing pages or printing problem, parents can apply for a replacement within 7 days after collecting the textbooks. Overdue request will not be accepted. *Our company reserves the right of final decision on unreasonable replacement or return.*
其他 Others	<ul style="list-style-type: none"> 學校安排本公司代購課本，純粹為方便家長，至於購買與否，純屬家長的意願。 若家長未能於指定日期訂購課本，請先 WhatsApp 服務熱線預訂，再由本公司安排補購。 請保留銷售發票及有關付款單據，以作參考、補派欠書及換書之用。 此書單於 2024 年 12 月編印。定價如有更改，以出版社最新公佈為準。 『重印兼訂正版』課本並非新版或改版，家長可選購『重印兼訂正版』課本或沿用指定年份的舊書。『重印兼訂正版』課本所修訂的內容可在【適用書目表】網頁內(http://www.edb.gov.hk/rtl)的「勘誤表」欄查閱。 如有任何查詢，請聯絡服務熱線：6370 3718。(只提供 WhatsApp) Selling textbooks at school is arranged for the convenience of parents. Parents may decide if they want to make use of this service. If parents are unable to order textbooks on the designated date, please make a reservation through the WhatsApp service hotline, and then the bookstore will arrange a re-order. Please keep the invoice for your own reference or replacement purposes. This booklist is printed in December 2024, and the prices quoted on the booklist are subject to the latest announcement from the publisher. Those printed textbooks marked with "Reprint with minor amendments" are not new editions considering the small amount of amendments made. Students are not required to purchase the "Reprint with minor amendments" versions since the old textbooks can still be used. Amendments made could be found in Weblink for Corrigenda at EDB's website (http://www.edb.gov.hk/rtl). For any enquiries, please contact the Service Hotline: 6370 3718 (WhatsApp only)

校內特價優惠只適用於 2024 年 12 月 19 日或之前之校內訂購服務，凡於此日期後繳費購買者，均只享有 95 折，並只能於 1 月 27 日至 2 月 7 日期間於門市領取。若憑已繳付之 7-11 便利店收據在門市取書，亦需繳付差額。

***The special discount is only applicable to the ordering services on or before 19th December, 2024. Those who pay after the above date will only enjoy a 5% off discount, and the books can only be picked up in stores from 27th January, 2025 to 7th February, 2025. If you use the 7-11 receipt to pick up the book at our stores, you are required to pay the difference. ***